

Drama Tarian Bertopeng Khon dalam Senarai Warisan Budaya Tidak Ketara Kemanusiaan



Jawatankuasa Antara Kerajaan untuk Melindungi Warisan Budaya Tidak Ketara memutuskan untuk menulis "Drama Tarian Bertopeng Khon di Thailand" dalam Senarai Perwakilan Warisan Budaya Tidak Ketara Kemanusiaan (RL).

Ini adalah tulisan pertamanya sejak Thailand mengesahkan Konvensyen untuk Melindungi Warisan Budaya Tidak Ketara atau Konvensyen UNESCO 2003.

Thailand menjadi pihak dalam Konvensyen untuk Melindungi Warisan Budaya Tidak Ketara sejak 2016. Dengan 178 Negara ahli, tujuan Konvensyen ini adalah untuk melindungi amalan, ekspresi, pengetahuan dan kemahiran, yang diakui sebagai diwarisi masyarakat, kumpulan masyarakat, atau individu.

Tulisan tersebut membantu meningkatkan kesedaran di peringkat tempatan, kebangsaan dan antarabangsa mengenai pentingnya mewarisi budaya warisan yang tidak ketara. Ia juga menggalakkan kerjasama antarabangsa dalam memelihara warisan budaya tidak ketara, yang diletakkan dalam domain tradisi lisan dan ungkapan, seni persembahan, amalan sosial, ritual dan acara-acara perayaan, pengetahuan dan amalan, dan pertukangan tradisional.

Sebelum itu, pada 28 November 2018, Jawatankuasa juga memutuskan untuk menulis "Lkhon Khol Wat Svay Andet," seperti yang dicadangkan oleh Kemboja dalam Senarai Warisan Budaya Tidak Ketara Yang Memerlukan Pemeliharaan Segera (USL). Tulisan itu adalah satu pengiktirafan kepada amalan Khon dan Lkhon Khol, yang mempunyai amalan dan ciri tersendiri.

Tambahan pula, tulisan tidak melibatkan tuntutan pemilikan atau hak cipta. Malahan, ia adalah kebanggaan Negeri yang mengemukakan. Banyak negara memutuskan untuk

bersama-sama menyerahkan fail mereka untuk tulisan warisan kebudayaan tidak ketara yang sama atau serupa. Pada mesyuarat ini, Republik Korea dan Republik Demokratik Rakyat Korea memutuskan untuk menyertai penyerahan mereka Ssirum atau Gusti Ssireum Korea, Gusti tradisional Korea.

Delegasi Thailand yang terdiri daripada perwakilan dari Kementerian Kebudayaan, Kementerian Pendidikan, dan Kementerian Luar Negeri, mengucapkan tahniah kepada delegasi Kemboja, yang dipimpin oleh Puan Sackona Phoeurng, Menteri Kebudayaan dan Seni Halus, atas prasasti Lkhon Khol Wat Svay Andet. Delegasi Kemboja juga melakukan hal yang sama untuk tulisan pertama Thailand.

Tarikh Diterbitkan: 15 Disember 2018